
Zápis ze zasedání AS FT 5. 2. 2014 
 
Přítomni: Ing. Bergmanová, Ing. Chaloupek, Ing. Louda, Ing. Nagy, Ing. Nemčoková, Ing. Novák, Ing. Martina 

Novotná, Ing. Kolčavová Sirková 
 
Přizváni: Ing. Drašarová (děkanka), Ing. Porkertová, Ing. Krupincová, doc. Havelka, doc. Bajzík, Ing. Rozmajzl, 

Ing. Militká 
Omluveni: Ing. Maršálková 
 
AS FT schválil následující program zasedání: 
 

1. Webové stránky TUL 
2. Inovace studijních programů 
3. Akreditace BS 
4. Různé 

 
Předložený program byl schválen všemi přítomnými členy AS FT TUL – 8 hlasů pro. 

 
1. Ing. Rozmajzl z Ekonomické fakulty TUL požádal AS FT TUL o podporu iniciativy AS Ekonomické 

fakulty TUL ve věci sjednocení webových stránek TUL. Ing. Militká informovala AS FT TUL o stávající 
přípravě nové struktury webu TUL. Navrhla vytvořit koordinační skupinu, která se touto věcí bude 
zabývat. AS TUL FT podporuje myšlenku jednotných webových stránek v celé struktuře TUL. Do 
koordinační skupiny nominoval AS FT TUL Ing. Nagyho. AS FT TUL poděkoval Ing. Rozmajzlovi 
a podpořil jeho iniciativu. AS TUL FT žádá v této záležitosti o odezvu do jednoho měsíce. 

 
2. Děkanka předložila návrh změny studijních programů. Tyto změny budou předloženy ke schválení 

Vědecké radě FT TUL.  
Proděkanka Porkertová informovala AS FT TUL o změnách ve studijních plánech na AR 2014/15. 
Katedra designu předložila návrh na vytvoření nového volitelného předmětu „Žakárské pletení“. 
Ing. Kolčavová Sirková vznesla námitky. Doporučení AS FT TUL je předložit sylabus k tomuto 
předmětu AS FT TUL, a poté bude tento návrh znovu posouzen. 

 
3. Proděkanka Porkertová informovala AS FT TUL o možnosti předložení nového bakalářského oboru 

s názvem „Oděvy, textil - logistika výroby a obchodu“ k akreditaci. Doc. Havelka seznámil AS FT TUL 
s náplní připraveného oboru. AS FT TUL se dozvěděl, že připravený obor vznikl z projektu OPTIS. 
Předložená varianta je konečná. Ing. Kolčavová Sirková vznesla námitku, že předkládaný nový obor 
je z větší části podobný z již stávajícího oboru „Výroba oděvů a management s oděvy“. Tato 
připomínka byla dále diskutována všemi členy AS FT TUL. AS FT TUL vyslechl stanovisko děkanky. 
Po dlouhé diskuzi AS FT TUL s výhradami doporučil předložit návrh k projednání Vědecké radě FT 
TUL.  
 

4. Děkanka informovala členy AS FT TUL o průběhu studia v doktorském studijním programu.  
 
5. Proděkanka Porkertová předložila návrh na nové složení disciplinární komise FT ve složení Ing. 

Porkertová, Ing. Bergmanová, Ing. Šaman, Ing. Novotná. AS FT TUL přijal tento návrh (7 hlasů pro, 1 
se zdržel hlasování). 
 

 

 
V Liberci dne 7. 2. 2014       Vlastimila Bergmanová  
Zapsal: Jiří Chaloupek        předsedkyně AS FT TUL 
          


